



荣耀周刊



午堂崇拜

主日崇拜

早堂崇拜 : 10am
午堂崇拜 : 12:30pm
(双语传译)

主日学 : 10am, 12:30pm

线上祷告 : 每周二晚上8pm

www.glorypc.org
9 Pei Wah Avenue
Singapore 597611

使命宣言

我们委身于敬拜、培育、
关怀与见证基督,使万民
成为基督的门徒,成熟像
基督,荣耀上帝.

团契聚会

青少年培训 : 每主日10am
青少年团契(13-21岁) : 每月第一、三周六4:30pm
OK团契(21-25岁) : 每月第一、三周六7pm
爱家倍团契(26-40岁) : 每月第一、三周六4:30pm
仰望团契: 每月第二周六7pm
姐妹团契: 每月第四周四10am
勉励团契: 每月第一周三6:30pm
荣乐团契: 每月第二周六3pm
仁爱团契: 每月第二、四周六8pm

中文部午堂研经主日崇拜程序

Bible Study Sunday Worship Service

今年的主题：一殿一心 Theme for the Year: One Church One Heart

2026年1月18日

12:30pm

主席 林宛洁执事
Worship Leader: Dn. Sophia Lim
讲员 郑海达牧师
Speaker: Rev. Tay Hae Dar

司琴
Pianist:
传译
Interpreter:

张以洁姐妹
Sis. Eliza Chong
林秉彦弟兄
Bro. Lim Bin Yan

恭候上帝的话 Waiting upon God's Word

序乐 主在圣殿中
Prelude The Lord Is in His Holy Temple
*宣召 诗篇 40: 1-3
*Call to Worship Psalm 40: 1-3

颂赞
Praise & Worship
1. 赞美全能神 赞美诗 第 11 首
Praise Ye the Lord, the Almighty
(HOP 11)
2. Man Of Sorrows
3. 彩虹下的约定

*祷告 赞美与认罪
*Prayer
*主祷文
*The Lord's Prayer

恭受上帝的话 Listening to God's Word

献诗
Anthem His Mercy Is More
读经 传道书 1: 12-18
Scripture Reading Ecclesiastes 1: 12-18
证道 人生的意义
Sermon The Meaning of Life

恭答上帝的话 Responding to God's Word

回应诗歌 荣耀的呼召
Responsive Hymn

张以洁姐妹

Sis. Eliza Chong

主席

Worship Leader

林宛洁执事

Dn. Sophia Lim

郑海达牧师

Rev. Tay Hae Dar

会众

Congregation

细拉诗班

Selah Choir

主席

Worship Leader

郑海达牧师

Rev. Tay Hae Dar

奉献/ *祷告	-----	吴真真执事
Offering/ *Prayer	-----	Dn. Marilyn Goh
*三一颂	-----	吴真真执事/会众
*Doxology	-----	Dn. Marilyn Goh/ Congregation

恭行上帝的话 Acting Upon God's Word

欢迎/家讯	-----	郑海达牧师
Announcement	-----	Rev. Tay Hae Dar
*祝 福	-----	郑海达牧师
*Benediction	-----	Rev. Tay Hae Dar
*阿 们 颂	-----	会众
*Amen	-----	Congregation
殿 乐	-----	张以洁姐妹
Postlude	-----	Sis. Eliza Chong

备注: * 会众站立 Congregation Stand

宣 召

- 我曾耐性等候耶和华；祂垂听我的呼求。
- 祂从祸坑里，从淤泥中，把我拉上来，使我的脚立在磐石上，使我脚步稳当。
- 祂使我口唱新歌，就是赞美我们上帝的话。许多人必看见而惧怕，并要倚靠耶和华。

(诗篇 40: 1-3)

Call to Worship

- I waited patiently for the LORD; He inclined to me and heard my cry.
- He drew me up from the pit of destruction, out of the miry bog, and set my feet upon a rock, making my steps secure.
- He put a new song in my mouth, a song of praise to our God. Many will see and fear, and put their trust in the LORD.

(Psalm 40: 1-3)

赞美全能神 (HOP11)

G 3/4

1 1 5 | 3 · 2 1 | 7 6 5 | 6 7 1 | 2 - - | 1 - - |

1. 赞美! 上主! 全能 真神 宇宙万有 君王;
2. 赞美! 上主! 如此 奇妙 统治世间 万有,
3. 赞美! 上主! 扶助 保护, 使你作工 顺利,
4. 赞美! 上主! 让我 崇拜之 心赞美 鼓舞!

1 1 5 | 3 · 2 1 | 7 6 5 | 6 7 1 | 2 - - | 1 - - |

我灵倾主, 因主永远 是你救赎 健康。
展开恩翼, 如此温柔, 将你时常 保佑。
上主美善, 上主慈恩, 必天天垂顾 你。
但愿天下 凡有血气, 同来称扬 上主!

5 5 5 | 6 - - | 3 4 5 | 5 4 3 | 2 - - | 5 6 7 |

听见之民, 都来靠近主圣殿, 欢然向
你岂不 见, 有求皆蒙主恩典, 按祂旨
仔细思量, 全能的主爱深长, 做你朋
属主的民, 重新一致说: 阿们, 欢然恭

1 2 3 | 2 - - | 1 - - |

主 恭敬 赞 扬!
意, 应允 所 求。
友 何等 福 气。
敬 赞扬 上 主。

Praise Ye The Lord, the Almighty (HOP11)

Praise Ye The Lord, the Almighty, the King of creation!
O my soul, praise Him, for He is thy health and salvation!
All ye who hear, Now to His temple draw near; Join me in glad
adorations!

Praise Ye The Lord, who o'er all things so wondrously reigneth,
Shelters thee under His wings, yea, so gently sustaineth!
Hast thou not seen How thy desires e'er have been Granted in
what He ordaineth?

Praise Ye The Lord, who with marvellous wisdom hath
made thee,
Decked thee with health, and with loving hand guided and
stayed thee;
How oft in grief Hath not He brought thee relief, Spreading His
wings for to shade thee!

Praise Ye The Lord, O let all that is in me adore Him!
All that hath life and breath come now with praises before Him!
Let the Amen Sound from His people again: Gladly for aye we
adore Him.

Man Of Sorrows

Man of Sorrows, Lamb of God
By His own betrayed
The sin of men and wrath of God
Has been on Jesus laid

Silent as He stood accused
Beaten, mocked, and scorned
Bowing to the Father's will
He took a crown of thorns

[Chorus]

Oh that rugged cross, my salvation
Where Your love poured out over me
Now my soul cries out "Hallelujah!"
Praise and honour unto Thee

Sent of heaven, God's own Son
To purchase and redeem
And reconcile the very ones
Who nailed Him to that tree

[Bridge]

Now my debt is paid, it is paid in full
By the precious blood that my Jesus spilled
Now the curse of sin has no hold on me
Whom the Son sets free, oh is free indeed!

彩虹下的约定

C 调 4/4

3 - 3 4 5 6 | 5 - 5 4 3 2 | 2 . 1 1 - | 1 - 2 3 4 5 . |
我 空虚的心 灵, 终于不再 流 泪, 期待着雨

4 - 5 6 7 i . | 7 . 7 7 6 5 2 | 4 . 3 3 - | 3 - - - |
后 缤纷的彩 虹, 诉说你我的 约 定。

3 - 3 4 5 6 | 5 - 5 4 3 2 | 2 . 1 1 - | 1 - 2 3 4 5 . |
我 不安的脚 步, 终于可以 停 歇, 主你已为

4 - 5 6 7 i . | 7 . 7 7 i 2 | i - - - | i - 3 4 5 |
我, 摆设了生 命 的 盛 宴。 与你有

i . i 2 i 3 | 5 - 0 6 5 4 | i - 0 3 2 1 | 2 - 3 4 5 |
约, 是永恒的 约, 彩虹为 证, 千古不 变。我要高

i . i 2 i 7 i | 5 - - - | 0 6 7 i 2 i 6 | 5 . i 3 - |
歌 为 生 命 喜 悅, 万 物 歌 颂 你 的 慈 爱,

0 4 4 5 6 5 1 2 | 1 - - - ||
大 地 诉 说 你 的 恩 典。

His Mercy Is More

Words and Music by: Matt Papa and Matt Boswell

What love could remember no wrongs we have done
Omniscient, all knowing, He counts not their sum
Thrown into a sea without bottom or shore
Our sins they are many, His mercy is more

Praise the Lord, His mercy is more
Stronger than darkness, new every morn
Our sins they are many, His mercy is more

What patience would wait as we constantly roam
What Father, so tender, is calling us home
He welcomes the weakest, the vilest, the poor
Our sins they are many, His mercy is more

Praise the Lord, His mercy is more
Stronger than darkness, new every morn
Our sins they are many, His mercy is more

从高天降下恩慈何等长阔；
主为我流血，舍命赎我罪过；
我永难偿还，因这罪债沉重；
我们罪虽众多，祂怜悯更多。

赞美主，祂怜悯更多
胜黑暗权势，晨恩新做；
我们罪虽众多，祂怜悯更多。

Praise the Lord, His mercy is more
Stronger than darkness, new every morn
Our sins they are many, His mercy is more

※※※ 读经：传道书 1：12-18 ※※※

12 我传道者在耶路撒冷作过以色列的王。

13 我专心用智慧寻求、查究天下所作的一切事，乃知上帝叫世人所经练的是极重的劳苦。

14 我见日光之下所作的一切事，都是虚空，都是捕风。

15 弯曲的，不能变直；缺少的，不能足数。

16 我心里议论说：我得了大智慧，胜过我以前在耶路撒冷的众人，而且我心中多经历智慧和知识的事。

17 我又专心察明智慧、狂妄，和愚昧，乃知这也是捕风。

18 因为多有智慧，就多有愁烦；加增知识的，就加增忧伤。

※※※ Scripture Reading: Ecclesiastes 1：12-18 ※※※

12 I the Preacher have been king over Israel in Jerusalem.

13 And I applied my heart to seek and to search out by wisdom all that is done under heaven. It is an unhappy business that God has given to the children of man to be busy with.

14 I have seen everything that is done under the sun, and behold, all is vanity and a striving after wind.

15 What is crooked cannot be made straight, and what is lacking cannot be counted.

16 I said in my heart, “I have acquired great wisdom, surpassing all who were over Jerusalem before me, and my heart has had great experience of wisdom and knowledge.”

17 And I applied my heart to know wisdom and to know madness and folly. I perceived that this also is but a striving after wind.

18 For in much wisdom is much vexation, and he who increases knowledge increases sorrow.

人生的意义
The Meaning of Life
(传道书 Ecclesiastes 1: 12-18)

18-1-2026 讲道大纲
Sermon Outline

讲员: 郑海达牧师
Speaker: Rev Tay Hae Dar

引言 – Introduction

内容 – Content

(一) 从追求知识与智慧: 探索人生 (传 1:12–13)

The Pursuit of Knowledge and Wisdom: Exploring Life (Ecclesiastes 1:12–13)

(二) 从世界的虚空与不公: 发现人生 (传 1:14–15)

The Vanity and Injustice of the World: Discovering Life (Ecclesiastes 1:14–15)

(三) 从智慧越多忧愁越多: 总结人生(传 1:16–18)

The Increase of Sorrow with the Increase of Wisdom: Concluding Life (Ecclesiastes 1:16–18)

结论 – Conclusion

敬畏神, 谨守祂的诫命, 这是人所当尽的本分。 (传道书 12:13b)

Fear God and keep his commandments, for this is the duty of all mankind. (Ecclesiastes 12:13b) ESV

反思 – Reflection

你现在正在那里寻找人生的意义? 事业? 财富? 智慧?
怎样为主而活?

**Where are you currently searching for the meaning of life?
In your career? Wealth? Wisdom?
How can you live for the Lord?**

荣耀的呼召

♩ = 66

赞美之泉《新的事将要成就》(2015)

(罗12:1; 提后2:20; 林后9:8, 4:7; 腓3:14)

曾祥怡 词曲

1= F $\frac{4}{4}$ E B/D# A E B/D# A
 F C/E Bb F C/E Bb
 $\dot{3} \dot{4}$ | $\dot{5}$ $\dot{5}$ $\dot{5} \dot{4} \dot{3} \dot{2}$ | i - - 3 4 | 5 5 5 4 3 2 | 1 - -
 E A G#m C#m A F# Bsus4 B
 F Bb Am Dm Bb G Csus4 C
 $\dot{3} \dot{4}$ | $\dot{5}$ $\dot{3}$ 2 1 7 6 | $\dot{5}$ - - 4 5 | $\dot{6}$ 4 3 2 1 3 | 2 - - 3 4 |
 将自己献上当作活祭, 作主圣洁贵重的器皿。 你丰

E D#dim G# C#m F#m A/B E A/B 【Chorus】
 F Edim A Dm Gm Bb/C F Bb/C
 $\dot{5}$ $\dot{3}$ 2 1 7 6 | $\dot{7}$ 2 1 1 7 | 6 7 1 1 2 3 2 1 7 | 1 - - 3 4 ||
 富恩惠必充足浇灌我, 使我瓦器里充满莫大能力。 高举

E B/D# C#m A F#m Bsus4 B
~~F~~ F C/E Dm Bb Gm Csus4 C
 \parallel $\dot{5}$ $\dot{5}$ 5 4 3 2 | 1 - - 2 3 | 4 4 4 3 2 1 | 2 - - 3 4 |
 双手赞美你, 我主, 全心全人都给你, 耶稣。 一生

E B/D# G# (G#/C) C#m F#m A/B E
 F C/E A (A/C#) Dm Gm Bb/C F
 $\dot{5}$ $\dot{5}$ 5 4 3 2 | 3 2 1 2 3 | 4 4 4 4 3 2 1 | 1 - - - - ||
 意义活出荣耀的呼召, 勇敢地向着标竿直跑。 **Fine**

A 【Bridge】 G#m C#m F#m A/B E
 Bb Am Dm Gm Bb/C F
 $\dot{6}$ $\dot{7}$ 1 2 | $\dot{5}$ $\dot{7}$ 2 1 | $\dot{6}$ $\dot{7}$ 1 4 | 3 - - - |
 跟随耶稣, 爱我的主, 我爱你, 耶稣!

A G#m C#m F#m A/B E
 Bb Am Dm Gm Bb/C F **D.S. al Fine**
 $\dot{6}$ $\dot{7}$ 1 2 | $\dot{5}$ $\dot{7}$ 2 1 | $\dot{6}$ $\dot{7}$ 1 2 | 1 - - 3 4 ||
 跟随耶稣, 爱我的主, 我爱你, 耶稣! 高举

家讯与代祷

2026 年 1 月 18 日

1. 荣耀堂 2026 年主题: 一殿一心

经文: 尼希米记 2:18

我们起来建造吧! 于是他们奋勇做这善工。

2. 欢迎参加崇拜:

a. 欢迎大家与新朋友参加今天的主日崇拜, 当我们念出您的名字时, 请站立, 我们盼望认识您。

b. 下个主日是关怀主日崇拜:

讲员: 张金花传道 讲题: 《与主相约》

经文: 帖撒罗尼迦前书 4: 13-18 让我们预先阅读经文及代祷。

3. 联合牧养小组查经:

今日 4.00pm, 由郑海达牧师线上查考传道书 1 章, 欢迎大家预留时间与各班牧养查经组员一起学习圣经真理。

4. 周二线上祷告会:

周二祷告会 1 月 20 日 8pm, 是由张金花传道负责为关怀事工祷告。

牧养小组: 撒迦利亚组。欢迎各位准时上线参与祈祷。

5. 培育事工:

培育部从 2026 年 1 月开始为凡在去年刚信主新朋友举办信仰基要班, 想要报名参加者, 请在崇拜后联系郑海达牧师。

6. 2026 复活主日洗礼习道班:

截至 1 月 25 日, 凡在本堂热心参与崇拜与聚会半年或以上, 信主并渴慕遵行圣道的弟兄姐妹, 有意于 4 月 5 日复活主日接受成人洗、幼儿洗、坚信礼 (已领幼儿洗且年满 16 岁或以上) 或转会, 可报名参加即将开办的习道班。习道班将于 1 月 25 日 (主日) 11:40am 于中文部办公室上课。有意报名者, 请向以下同工索取报名表格:

郑海达牧师 (早堂)、陈瑞福牧师 (午堂) 或中文部办公室。

请于 1 月 25 日之前提交填妥的报名表、相片及身份证影印本, 逾期恕不受理。

7. 4 月份泰国孔敬府短宣报名:

本堂将组织短宣队在 4 月 11-19 日前往泰国孔敬府。主要服事内容是教导青少年简单英语会话以及其他实用技能 (如音乐、媒体、领导学)。有兴趣参与的弟兄姐妹可扫描二维码或到以下网址报名
<https://forms.gle/kEFuga6hfSpkRkNk7>

报名截止日期: 1 月 30 日。



8. 【三福】结业感恩暨招募会:

【三福】事工将于 2 月 1 日（主日）下午 2:30，于教育馆礼堂举行结业感恩暨招募会。邀请长执、队员的家人朋友、祷伴、前队员，以及所有有意认识或支持【三福】事工的弟兄姐妹踊跃出席。

与此同时，【三福】课程将于三月中旬正式开课！我们呼吁弟兄姐妹报名参加，装备自己，为主的大使命摆上生命；队长与学员将一同出队传扬福音。也欢迎前三福队员归队重温，再次被主更新、被主差遣。

期待大家的参与，一起见证与回应上帝的呼召。报名请联系 许统备牧师 / 教会办公室 / 黄若诗姐妹 / 李永金弟兄。

9. 家庭营 2026:

为了帮助弟兄姐妹刻意花时间在上帝的话语上扎根，并在属灵大家庭中彼此认识、彼此服事，家庭营又来临了！

日期：2026 年 6 月 17 至 20 日（4 天 3 夜）

主题：《从家到万邦》

讲员：黄志伦牧师（博士）

地点：Four Points by Sheraton Desaru



欲知更多详情，请参阅副堂外走廊的布条。若有询问，请联络林宛洁执事（97518461）、周悯铨执事（91146984）或邢慧怡执事（97480297）。别错过这个宝贵的机会，立刻扫码报名！

为鼓励及帮助弟兄姐妹完成报名，筹委会将于 1 月 25 日、2 月 1 日及 2 月 8 日（主日），11.30am 至 12.30pm，在走廊设立摊位。若弟兄姐妹希望在报名方面得到协助，请决定好室友并携带所有同房室友的护照到摊位去报名。

10. 鼓励并推动青少年参与午堂崇拜:

亲爱的弟兄姐妹，特别是各位家长，青少培训在此诚恳提醒并鼓励家长们，让青少参加午堂崇拜是基督信仰培育中的核心实践，而非可有可无的活动。

主日崇拜是上帝子民共同敬拜、聆听神话语、回应福音的中心场合。

对信徒而言，崇拜会不仅是学习信仰知识，更是透过实际参与，逐步建立对上帝的敬畏、对教会的归属感，以及对属灵生活节奏的认识。

年轻人在敬拜中所看见、所听见、所经历的，将深深影响他们日后如何理解信仰、如何跟随基督。

敬拜不是选项，而是生命的中心。因此，青少培训呼吁家长们，尽可能让你们的孩子参与午堂崇拜，并以身作则，帮助孩子建立稳定而喜乐的敬拜生活。让我们一同在家庭与教会中，培育下一代在基督里扎根成长。愿主赐福各位家庭！

11. 2025 圣诞晚会与市集:

感谢众弟兄姊妹热烈支持去年《不一样的圣诞》，藉着市集与晚会传递了爱与希望。以下是市集筹款情况：

总收入: S\$19,114.00

总开支: S\$6,288.79

余额: S\$12,825.21

爱心关怀援助金获 S\$7,825.21

Mindfull Community 获 S\$5,000.00

12. 办公室同工休假表:

编号	姓名	日期	性质
1.	陈瑞福牧师	20-22/1	年假

PRAYER REQUESTS AND NOTICES

18 Jan 2026

1 GPC 2026 Theme: Theme for the Year: One Church One Heart

Scripture: Nehemiah 2:18

Let us rise up and build. So they strengthened their hands for the good work.

2 Welcome to the Church Service:

a. Welcome to today's Church Service and we extend a warm welcome to our new friends. When your name is called, please stand up and we look forward to knowing you.

b. Next week is Caring Sunday Worship Service.

Speaker: Pr. Erlina Christynova.

Sermon Title: A Date with the Lord

Scriptures Reading: 1 Thessalonians 4 : 13-18.

Let's read the scripture passage and pray beforehand.

3 Bible Studying Group:

On-line Bible Study today at 4pm for Ecclesiastes Chapter 1 conducted by Rev. Tay Hae Dar. All are welcome.

4 Tuesday Prayer Meeting via WhatsApp:

Coming Tuesday 20 Jan, 8 pm, will be conducted via WhatsApp by Pr. Erlina Christynova on the Caring Ministry. Shepherding Group: Zechariah. We welcome everyone to join us to pray together.

5 Nurturing Ministry:

Starting from Jan 2026, the Nurturing Ministry will hold a Basic Faith Class for all new friends who accepted Christ last year. Those who wish to register, please contact Rev. Tay Hae Dar after today's service.

6 2026 Easter Sunday Baptism Class:

As of 25 Jan, brothers and sisters who have actively participated in worship service at this church for six months or more, have faith in the Lord, and sincerely desire to follow God's Word, and who wish to receive adult baptism, infant baptism, confirmation (for those who have already received infant baptism and are 16 years old or above), or transfer membership on Easter Sunday, 5 April, are welcome to register.

The baptism class will be held on 25 Jan (Sun) at 11:40 am in the Chinese Office. Those interested in registering, please contact the following staff for the registration form: Rev. Tay Hae Dar (Morning Service), Rev. Andy Tan (Afternoon Service), or the Chinese Office. Please submit the completed registration form, a photo, and a copy of your ID before 25 Jan. Late submissions will not be accepted.

7 Registration for Mission Trip to Khon Kaen, Thailand in April:

Our church will be organising a short-term mission trip to Khon Kaen, Thailand from April 11-19. The main ministry will involve teaching youths basic conversational English and other practical skills (such as music, media, and leadership). Those interested can scan the QR code or register at the following website.

<https://forms.gle/kEFuga6hfSpkRkNk7>



Registration deadline: 30 January.

8 EE Thanksgiving & Recruitment Gathering:

EE ministry will be holding its Thanksgiving & Recruitment Gathering on Sunday, 1 Feb at 2:30pm, at the Chapel. We warmly invite church leaders, team members' family and friends, prayer partners, former team members, as well as all brothers and sisters who are interested in learning about or supporting the EE ministry, to join us.

At the same time, the next round of EE training will officially commence in mid-March. We encourage brothers and sisters to sign up to be equipped and to offer themselves in response to the Great Commission. Team leaders and trainees will go out together to share the gospel. Former EE team members are also warmly invited to rejoin and refresh the course, to be renewed and recommissioned by the Lord.

We look forward to your participation as we together witness and respond to God's calling. For registration, please contact Rev Roy Koh / CS Church Office /Sis. Ng Jiak See / Bro. Lee Eng Kim.

9 Church Camp 2026:

To help brothers and sisters intentionally spend time to be rooted in God's Word, as well as to know one another and serve one another in this spiritual family, Church Camp is here again!

Dates: 17 to 20 June 2026 (4D3N)

Theme: Beyond This Glory

Speaker: Rev Dr Jacob Hwang

Venue: Four Points by Sheraton Desaru



For more details, please refer to the banner at the corridor outside the annex hall. For enquiries, please contact Dn Sophia Lim (97518461), Dn Samuel Chew (91146984) or Dn Grace Heah (97480297). Don't miss out on this great opportunity, scan the QR code to register now!

To encourage and assist brothers and sisters in completing the electronic registration, the organizing committee will set up a booth at the corridor on the Sundays of 25 January, 1 February, and 8 February, from 11.30 am to 12.30 pm. If brothers and sisters require assistance with registration, please confirm your roommates and come to the booth with everyone's passports.

10 Encourage and mobilize youth to participate in PM Service:

Dear brothers and sisters, especially parents, the Glory Youth Ministry sincerely wishes to remind and encourage parents that having youths attend the afternoon worship service is a core practice in Christian faith formation, not an optional activity.

Sunday worship is the central gathering of God's people to worship together, listen to God's Word, and respond to the gospel. For Christian, worship services are not merely about learning faith-related knowledge; through active participation, they gradually develop reverence for God, a sense of belonging to the church, and an understanding of the rhythm of spiritual life. What youths see, hear, and experience in worship will profoundly shape how they understand the faith and how they follow Christ in the future.

Worship is not an option; it is the center of life. Therefore, the Youth Training Ministry calls upon parents to encourage their children, as much as possible, to participate in the afternoon worship service and to lead by example, helping them establish a consistent and joyful life of worship.

Let us work together, in both family and church, to nurture the next generation to be deeply rooted and growing in Christ. May the Lord bless every family.

11 2025 Christmas Celebration and Christmas Market:

Thank you for supporting <Come to A Different Christmas> last year as we spread love and hope through the celebration. The breakdown of the funds raised through the Christmas market is as shown below:

Total revenue: S\$19,114.00

Total expenditure: S\$6,288.79

Total funds raised: S\$12,825.21

Allocation of funds raised:

- Love and Care Fund: S\$7,825.21
- Mindfull Community: S\$5,000.00

12 Staff Out-of-Office Notice:

S/N	Name	Period	Type
1.	Rev. Andy Tan	20-22/1	On Leave

奉 献

您的奉献现在可以透过银行转账或 PayNow 方式来进行。

► 银行转账

登入您的银行网站, 加入 “GLORY PRESBYTERIAN CHURCH”

为您的转账收款人。填上以下资料, 以完成您的银行转账。

收款人 (Beneficiary/Recipient Name) : GLORY PRESBYTERIAN CHURCH

银行 (Bank) : DBS Bank

账号 (Account No.) : 014-020415-6

备注 (Remark) : 请填上您的名字和奉献项目例如: 月份或感恩 (i.e. Tithe or Thanksgiving etc.) 等奉献。

► PayNow via UEN 您可以在 remarks 或 comment 填上您的名字和

奉献项目, 例如: 月份或感恩 (i.e. Tithe or Thanksgiving etc) 等奉献。



- 用银行的应用程序扫描二维码 (QR Code) 或
- 完整的输入 UEN : T14SS0059JCS1

敬请注意, 使用银行转账或 PayNow 奉献者, 教会将不会开收据。

1月11日 (上主日) 崇拜奉献报告:

早堂月份奉献	\$3,140.00	银行电子转账	
午堂月份奉献	\$657.70	2026年1月4日 - 1月10日	\$19,944.00
早堂感恩奉献	\$1,810.00	早堂崇拜奉献袋	\$3,904.00
		午堂崇拜奉献袋	\$668.85
早堂宣教奉献	\$250.00		
早堂爱心关怀	\$210.00		
青少培训	\$19.90		
主日学	\$78.80		
荣乐团契	\$300.50	其他奉献	\$812.81

1月11日 中文部崇拜聚会人数:

早堂实体主日崇拜	423人	点击线上崇拜	274人
午堂实体主日崇拜	96人		

* 团契及祷告会聚会人数: *

10/1 荣乐团契	65人	13/1 线上祷告会	152人
11/1 青少培训	34人		

今主日招待员: 伍美瑾姐妹

今主日收献员: 吴真真执事 吴雪梅姐妹

今主日崇拜投影员: 李承禧姐妹 邢慧怡执事

下主日(1月25日)关怀主日崇拜事奉分配表

主席:	卓全美执事	领诗:	符馨敏姐妹
祈祷:	张金花传道	读经:	卓全美执事
讲员:	张金花传道	传译:	陈安琪姐妹
家讯/祝福:	陈瑞福牧师	司琴:	刘若愚弟兄
奉献祷告:	邹丽婷执事		

下主日招待员: 吴进财弟兄

下主日收献员: 邹丽婷执事 谢春秋姐妹

下主日投影员: 邢慧怡执事 许杰崴弟兄

祷告事项 The Prayer Items

整体教会 Church	为中英文部的合一、紧密合作与发展祷告。
崇拜事工: 讲员/会众 Worshipping Ministry	为讲员的身心灵、预备与传讲祷告。
个人任务/需要 Tasks & needs	为未信主家人接受救恩祷告。
个人/亲友/国家 Family/ Friends/ Country	为自己的灵命成长与事奉祷告。
培育事工: 牧养/装备 Nurturing Ministry	为信徒认真学习并应用所学祷告。
荣耀幼稚园/培华长老会 小学 GK/PHPPS	为校牧的服事祷告。

<p>第 2 组：</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. 黄秀金姐妹 (膝盖) 2. 胡秀琼姐妹 (体弱) 3. 陈丽珍姐妹 (管饲) 4. 洪时英姐妹 (体弱) 5. 邓丽珍姐妹 (体弱) 6. 陈国筠姐妹 (体弱) 7. 林金玉姐妹 (体弱) 8. 骆玉珠姐妹 (体弱) 9. 张亚细姐妹 (体弱) 10. 杨诚智弟兄 (体弱) 11. 黄玉波姐妹 (体弱) 12. 林怀德长老 (体弱) 13. 卓桂枝姐妹 (体弱) 14. 卢和来姐妹 (体弱) 15. 翁德源弟兄 (体弱) 16. 文椿若姐妹 (体弱) 17. 李天民弟兄 (洗肾) 18. 邱淑霞姐妹 (体弱) 19. 辛金枝姐妹 (体弱) <p>团契：勉励团契</p>	<p>关怀事工: 探访/团契 Caring Ministry</p> <p>特别代祷: 求主施恩、怜悯与医治。</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. 林友凤姐妹 2. 吴亚玲姐妹 3. 杨诚智弟兄 4. 杨志强弟兄 5. 符致兰姐妹 6. 黄宙春姐妹 <p>在疗程:</p> <ol style="list-style-type: none"> 7. 陈兴杰弟兄 (G1 区) 8. 纪秋香长老 (G5 区) 9. 饶素娟姐妹 (G8 区) 10. 杨宇茵姐妹 (G3B 区) 11. 林秀凤姐妹 (G5 区)
<p>宣教事工: 宣教士/布道</p>	<p>为三福事工祷告:</p> <ul style="list-style-type: none"> – 三福结业感恩暨招募会将于 2 月 1 日 (主日) 下午于教育馆礼堂举行。祷告祈求主亲自带领，一切荣耀归于神。 – 求神感动有意学习三福和出队传福音的会友报名参加三月份开课的第一和第二阶段三福班。让我们都来作得人渔夫！ – 求神亲自预备福音对象，让更多未信主的亲朋戚友有机会接触福音。
<p>支援事工: 人事/行政</p> <p>Supporting Ministries</p>	<p>学校校牧</p> <p>培华小学: 中文部: 林泽博传道, 冯建传道 英文部: Pr. Sally, Pr. Cindy, Pr. Lilian</p>

主祷文

我们在天上的父，愿人都尊父的名为圣，
愿父的国降临，愿父的旨意行在地上，
如同行在天上，我们日用的饮食，
今日赐给我们。免我们的债，
如同我们免了人的债，不叫我们遇见试探，
救我们脱离凶恶。因为国度、权柄、
荣耀，全是父的，直到永远。阿们。

使徒信经

我信上帝，全能的父，创造天地的主。
我信我主耶稣基督，上帝独生的子；
因圣灵感孕，由童贞女马利亚所生；
在本丢彼拉多手下受难，被钉于十字架，
受死，埋葬；降在阴间；第三天从死人中复活；
升天，坐在全能父上帝的右边；
将来必从那里降临，审判活人，死人。
我信圣灵；我信圣而公之教会；
我信圣徒相通；我信罪得赦免；
我信身体复活；我信永生。阿们。

主在圣殿中

主在圣殿中，主在圣殿中，
普天下的人，
在主面前，都应当肃静，
肃静，肃静，应当肃静。
阿们。

教牧团队

许统备牧师	9875 8119	黄克明牧师	9763 4640
郑海达牧师	9438 6465	陈瑞福牧师	9697 4941
张金花传道	9459 7838	张志宽传道	8644 2704
郭 辉传道	6468 5535	林泽博传道	8694 6710
郑以涵传道	9150 4160	陈淑彬传道	9148 0121
冯 建传道	9015 4359		

办公室同工

邓惠君姐妹	64694835	陈素英姐妹	64694835
办公室电话	96579611	办公室电邮	office@glorypc.org